
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. september 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 969 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S). 

 

Spørgsmål nr. 969:  

”Hvor meget har hver af de fem regioner siden sommeren 2015 skåret ned i psyki-

atrien?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til mit endelige svar på SUU alm. del spørgsmål 249 (2014-15 - 2. sam-

ling) stillet af samme spørger den 2. oktober 2015.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

Sophie Løhde      /      Pernille Skafte 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 
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Dato: 17. oktober 2016 
Enhed: Psykiatri og Lægemiddel-

politik 
Sagsbeh.: DEPPESK 
Sagsnr.: 1608636 

Dok. nr.: 182652 
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